
 
 
 
 
 
 

Till Umeå kommunfullmäktige, 2019-10-16 

I samband med att grundkalkylen för badhuset Navet upprättades år 2013 så byggde budgeten 

på en ökad intäkt för skolbaden på närmare 4 miljoner kronor. Det fanns en tydlig 

samstämmighet för detta i den politiska budgetberedningen. Men den intäkten har 

fritidsnämnden inte sett röken av. Det har i praktiken inneburit att Navet dragits med ett årligt 

underskott på 4 miljoner. 

Med tanke på fritidsnämndens strama och begränsade budgetram på 130 miljoner kronor så 

blir konsekvensen omfattande. Det kan komma att handla om stängning av Umelagun och 

andra utebad kommande sommar. 

I budgetbeslutet från juni tidigare i år så var Vänsterpartiet beredda att skjuta till ytterligare 12 

miljoner kronor till fritidsnämnden för att bland annat klara den här frågan, med hjälp av en 

skattehöjning. Tyvärr valde majoriteten en helt annan väg. 

Fritidsnämnden har diskuterat frågan och det finns en stark samstämmighet över 

partigränserna om det orimliga i att fritidsnämnden ska stå för kostnaden för skolbaden. 

 

- Är du beredd att tillskjuta de medel som saknas för skolbaden i fritidsnämndens budget? 

- Tycker du inte att överenskommelsen mellan partierna 2013 borde gälla, eller är det 

rimligare att stänga Umelagun och flera utomhusbad kommande sommar? 

  


